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> Sadık AYDIN 3'de

Vakfıkebir Oda Başkanları; Pazaryeri esnafının yanı sıra üretici çiftçilerimiz ve alışveriş yapan
tüketicilerimizle birlikte hasbıhal oldular. Alışverişlerinin bereketli olması dileklerinde bulundular.

BAÞKANLARDAN
ESNAF ZiYARETi

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Vakfıkebir Sosyal Hizmet Merkezi Müdürü Yaşar Saral, Sosyal Hizmet Merkezi olarak “Kadına
EL KAL-KA-MAZ kampanyası çerçevesinde çalışmalarımız aralıksız devam etmektedir dedi. 

CHP VAKFIKEBÝR ÝLÇE BAÞKANLIÐI
DEVÝR TESLÝM TÖRENÝ GERÇEKLEÞTÝ

CHP Vakfıkebir İlçe Başkanlığı devir teslim törenine CHP Trabzon İl Başkanı Dr. Nurcan Aşçı Demiröz,
İl Başkan Yardımcısı Mustafa Şişman ile birlikte katılan CHP Trabzon Milletvekili Av. Sibel Suiçmez,
örgütün önemine vurgu yaparak, mücadeleyi örgüt ve milletvekili olarak birlikte sürdüreceklerini belirtti.

“KADES;” TEK TUÞLA
ÞÝDDETÝN KARÞISINDA,
KADINLARIN YANINDA

ORGAN BAÐIÞINA DÝKKAT ÇEKÝYORLAR
Vakfıkebir İlçesi Toplum Sağlığı Merkezi tarafından organ bağışının önemine dikkat
çekmek amacı ile her ay Büyükliman Aile Sağlığı Merkezi önünde stant açıyorlar.

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

akfıkebir Esnaf ve 

VSanatkarlar Odası 
Başkanı Kadem 

Sağlam,  Esnaf ve Sanatkarlar 
Kredi ve Kefalet Kooperati 
Başkanı Hasan Topaloğlu, 
Vakfıkebir Ziraat Odası 
Başkanı Muhammet Kılıç ve 
Vakfıkebir Şoförler ve 
Otomobilciler Odası Başkanı 
İsmail Hakkı Çobanoğlu 
pazaryeri esnaarını ziyaret 
ettiler. Oda Başkanları; 
Bölgenin en büyük pazarının 

kurulduğu Vakfıkebir Pazaryeri 
esnafı, üretici çiftçiler ve 
alışveriş yapan 
tüketicilerimizle birlikte 
hasbıhal oldular. 
Alışverişlerinin bereketli 
olması dileklerinde bulundular. 
Aralıksız her hafta Vakfıkebir 
İlçesinde kurulan pazar yerine 
ziyaret gerçekleştiren oda 
başkanları, hep birlikte 
pazaryeri esnafını gezerek 
esnafın istek ve önerilerini 
dinlediler. 

ESNAFLARIMIZIN HER ZAMAN YANINDAYIZ“ “



Büyükliman
Postası HABER 18.08.20232

Ahmet KAMBUROĞLU

“BU ÝLÇE BUNU BEKLÝYOR”
Geçen hafta elim olaylarla yıkılmıştı 
Vakfıkebir…
Çok yakın görüştüğümüz Dr. Zafer 
Kamiloğlu'nun eşi Nimet Kamiloğlu ve 
yeğeni denizde boğularak hayata gözlerini 
yumdu. Vakfıkebir İlçesi Yalıköy 
Mahallesinde de 3 kişinin trak kazası 
geçirerek vefat etmesi ilçede de büyük 
üzüntü olmuştu…
Vakfıkebir Ömer Nakkaş Mesleki Teknik 
Anadolu Lisesinde öğretmen olarak görev 
yapan, Nimet Kamiloğlu için acaba görev 
yaptığı okuluna veya başka bir yere 
isminin verilmesi için bir çalışma 
başlatılacak mı?
Elim bir kaza sonucu vefat eden 
öğretmenimizin isminin de böyle bir şekilde 
yaşatılması onur verici olur 
düşüncesindeyim…
Bu ilçe değerlerine sahip çıkan bir ilçe…
Yıllardır eşi Dr. Zafer Kamiloğlu ilçe görev 
yapıyor…
Sevmeyeni yoktur…
Kimin ne işi olursa koşmuştur ve Aile 
Hekimi olarak Vakfıkebir'de görev 
yapmaya devam ediyor…
Eşi Zafer Kamiloğlu tarafından ise bu 
durum kendisini ve çocuklarını Nimet 
Kamiloğlu'nun isminin yaşatılmasından 
dolayı mutluluk verici olacağını 
düşünüyorum…
Geçen hafta elim kazalar sonucu hayatını 
kaybedenlere Allah'tan Rahmet, kederli 
ailesine başsağlığı diliyorum…
***********************
Siyasi partilerin sosyal sayfalarındaki 
paylaşımları kimse beğenmiyor ve 
paylaşmıyor…
Bir örnekle devam etmek istiyorum…
AK Parti Vakfıkebir bu hafta şu paylaşımı 
yapmıştı;
“Her Şey Türkiye İçin!" diyerek milletine 
hizmet etmek adına 14 Ağustos 2001'de 
kurularak milletin güvenine mazhar olan, 
milletin sesi Türkiye'nin partisi
#AKParti22Yaşında…
Bu paylaşımı ne ilçe başkanı ve nede 
kendi yönetim kurulu üyelerinin bazıları ne 
paylaştı nede beğendi…
İnsanların beğenine sunulan bir paylaşımı, 
kendileri paylaşmadıktan ve 
beğenmedikten sonra insanların 
beğenmelerini bekliyorlar…
14 Ağustos 2023 günü yapılan paylaşımda 
Twitter hesabında 1 kişi, Facebook 
hesabından 11 kişi beğenmiş…
En son yapılan seçimlerde 10 bin'in 
üzerinde bir oy alan iktidar partisinin “AK 
Parti 22 Yaşında” ki paylaşımı bu kadar az 
kişinin beğenmesi…
*İnsanların iktidar partisine bakış acılarının 
değişmesi mi?
*İlçe teşkilatının bu işe önem vermemesi 
mi?
Gibi sorular akıllara geliyor değil…
***********************
Yaz ayının bitimine doğru insanların 
kullanımı için plajda kırılan ve eskiyen 
malzemeler değişti…
Vakfıkebir Belediyesi tarafından insanların 
kırdığı tuvaletler, kapılar, duş fıskiyeler ve 
oturma yerleri değişti…
İnsanoğlu, kendi malına değer vermiyor…
Belediye yapıyor, insanlar kırıyor…
Geçen dönem yapılan Vakfıkebir 
Belediyesi Halk Plajında ihalesi yapılarak 
herhangi bir şekilde işletmeye verilmedi…
Bunu fırsat bilen vatandaşlarımız, buradaki 
malzemeleri hem kırdı hemde 
darmaduman etti…
Yapılanları korumak bizim görevlerimiz 
arasındadır…
Eskiyen ve kırılanları değiştirmek 
belediyenin görevidir…
Saygı gösterip, diğer gelecek kişilerinde 
kullanımı için bırakılması, insanlarımızın 
biraz daha bilinçli olmaları gerekir…
Yapılanlar kırılma için değildir, kullanmak 
içindir…
Kullanmasını bilmeyenler bilsin…
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Alper Özkan KARAGÖL

V
akfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası 
Başkanı Kadem 

Sağlam,  Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve Kefalet 
Kooperatifi Başkanı Hasan 
Topaloğlu, Vakfıkebir Ziraat 
Odası Başkanı Muhammet 
Kılıç ve Vakfıkebir Şoförler 
ve Otomobilciler Odası 
Başkanı İsmail Hakkı 
Çobanoğlu pazaryeri 
esnaflarını ziyaret ettiler. 
Oda Başkanları; Bölgenin en 
büyük pazarının kurulduğu 

Vakfıkebir Pazaryeri esnafı, 
üretici çiftçiler ve alışveriş 
yapan tüketicilerimizle 
birlikte hasbıhal oldular. 
Alışverişlerinin bereketli 
olması dileklerinde 
bulundular. Aralıksız her 
hafta Vakfıkebir İlçesinde 
kurulan pazar yerine ziyaret 
gerçekleştiren oda 
başkanları, hep birlikte 
pazaryeri esnafını gezerek 
esnafın istek ve önerilerini 
dinlediler. 
“ESNAFLARIMIZIN HER 

ZAMAN YANINDAYIZ”
Oda Başkanları adına 
ziyaretleri sonrasında 
açıklama yapan Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Başkanı 
Kadem Sağlam, “Pazar yeri 
esnaflarından çok olumlu 
geri dönüşler aldık. Sıcak 
karşılamaları için hepsine 
ayrı ayrı teşekkür eder, 
değerli esnaf kardeşlerimize 
işlerinde bol bereketli 
kazançlar diledik. 
Esnaflarımız güçlü ekonomik 
yapının lokomotifi olduğunu 
dile getiren Başkan Sağlam, 
“Esnaflarımızı sık sık ziyaret 
ederek ihtiyaçlarını yerinde 
tespit etmeye önem 
veriyoruz. Havanın sıcak 
olmasına rağmen bizi büyük 
ilgi ve sevgiyle karşılayan 
pazarcı kardeşlerimizin 
sohbetiyle içimiz serinledi. 
Esnaflarımızı dinleyerek hem 

eksiklerini hem de bizden 
beklentilerini öğreniyoruz. 
Gerçekleştirdiğimiz bu 
ziyaretlerle halkımızın ve 
esnaflarımızın ne 
istediklerini bilerek ortak akıl 
ile hareket etmeye özen 
gösteriyoruz. Bu 
ziyaretlerimizden dolayı 
esnaflarımız hem mutlu 
oluyor hemde bizleri 
yanlarında görmek onların 
yalnız olmadıklarını 
gösteriyor. Bu ziyaretler 
esnasında, esnaflarımıza 
bilgilendirmelerde yapıyoruz. 
Soğuk sıcak demeden her 
türlü şart ve durumda 
pazardaki yerini alarak evine 
ekmek götürme derdinde 
olan esnaflarımızın her 
zaman yanındayız“ dedi.
“ONLARIN SIKINTILARI 
BİZİM SIKINTILARIMIZDIR”
Başkan Sağlam; “Pazar 

yerinde köyden gelen 
halkımızla buluşuyoruz, 
onları dinliyoruz sıkıntılarını, 
istek ve önerilerini dinliyoruz. 
Hem pazar esnafımızın hem 
de vatandaşlarımızın bir 
araya geldiği pazar yerleri 
halkımızla buluşmamız 
açısından önemli. 
Vatandaşlarımızın sorunları 
bizim sorunlarımızdır. 
Onların sıkıntıları bizim 
sıkıntılarımızdır. Esnafımız 
ve vatandaşımızla iç içe olup 
onların dertlerini ve 
problemlerini çözme 
noktasında Oda Başkanları 
olarak elimizden ne 
geliyorsa bugüne kadar 
yaptık, yapmaya da devam 
edeceğiz. Bizler esnafımızın 
her daim yanındayız. 
Vakfıkebir de her zaman 
Esnaf ve Sanatkarlarımız ile 
istişare ediyoruz dedi.”

BAŞKANLARDAN ESNAF ZİYARETİ
Vakfıkebir Oda Başkanları; Pazaryeri esnafının yanı sıra üretici çiftçilerimiz ve alışveriş yapan
tüketicilerimizle birlikte hasbıhal oldular. Alışverişlerinin bereketli olması dileklerinde bulundular.

“KADES;” TEK TUŞLA ŞiDDETiN KARŞISINDA, KADINLARIN YANINDA
Vakfıkebir Sosyal Hizmet Merkezi Müdürü Yaşar Saral, Sosyal Hizmet Merkezi olarak “Kadına EL KAL-KA-MAZ kampanyası çerçevesinde çalışmalarımız aralıksız devam etmektedir dedi. 

V
akfıkebir Sosyal 
Hizmet Merkezi 
Müdürü Yaşar Saral 

yaptığı açıklamada; “Sosyal 
Hizmet Merkezimiz 
bünyesinde oluşturulan 
"Şiddetle Mücadele İrtibat 
Noktamızla" şiddetle 
mücadelede kalıcı ve etkin bir 
başarının elde edilmesi için 
çalışmalarımız aralıksız 
sürdürülmektedir dedi.  
Müdürü Saral, Emniyet Genel 
Müdürlüğü uygulaması olan 
“KADES” ile ilgi yapılan 
çalışmalar ve uygulama 
hakkında açıklamalarda 
bulundu. Kurum da görevli 
personel KADES ile ilgili 
bilgilendirme çalışmaları 

gerçekleştirdi.
“KADIN ACİL DESTEK 
UYGULAMASI (KADES)”
Müdür Yaşar Saral; “Akıllı 
telefon kullanıcısı kadınların 
IOS ve Android marketlerden 
indirebileceği “Kadın Acil 
Destek Uygulaması 
(KADES)”; aile içi ve kadına 
yönelik şiddet olaylarının 
mağduru kadınların acil 
durumlarda tek tuşla 112 Acil 
Çağrı Merkezi'ne ulaşımlarını 
sağlamaktadır. Ardından olay 
yerine en yakın devriye 
ekipleri sevk edilmektedir. 
KADES uygulaması, son 
yıllarda giderek artan kadına 
şiddet olaylarının önüne 
geçebilmek ve kadınlara 

yardım edebilmek amacıyla 
geliştirilmiş. Eşinden veya bir 
başkasından şiddet gören ya 
da şiddete maruz kalma 
ihtimali olan kadınlar, akıllı 
telefonları üzerinden 
yapacakları ihbarlarda hızlı 
bir şekilde bu iş için kurulan 
Kadın Acil Destek İhbar 
Sistemi'ne ulaşabiliyorlar 
dedi.”
“KAYIT, İHBAR VE 
MÜDAHALE AŞAMALARI”
*KAYIT AŞAMASI, Akıllı 
telefonlar üzerinden IOS ve 
Android marketlerden ''Kadın 
Acil Destek Uygulaması 
(KADES) indirilir. Ad ve 
Soyadı, T.C. Kimlik No, 
Doğum Yılı, Telefon 

Numarası bilgileri ile 
uygulamaya giriş yapılır. 
''Kullanıcı Sözleşmesi'' 
okunup kabul edildikten 
sonra sisteme kayıt olunur. 
Uygulamayı yükleyenin 
kadın olduğu MERNİS Veri 
Tabanındaki nüfus 
bilgilerinden teyit edildikten 

sonra telefonuna ''SMS 
doğrulama kodu'' gönderilir. 
SMS olarak gönderilen 
doğrulama kodu girdikten 
sonra uygulama aktif hale 
gelir.
*İHBAR AŞAMASI, Acil 
durum ile karşı karşıya 
kalındığında konum bilgisi 
açıldıktan sonra uygulama 
ekranında bulunan ''KADES 
KADIN DESTEK'' butonuna 
dokunularak ihbar 
gerçekleştirilir. İhbarın teyidi, 
ekrana gönderilen ''EVET'' ve 
''HAYIR'' cevabı ile 
doğrulanması istenir. ''HAYIR'' 
cevabı gönderildiyse ihbar 
talebinin iptal edildiği telefona 

uyarı mesajı olarak gönderilir. 
''EVET'' cevabı gönderildiyse 
ihbarın başarıyla alındığı, 
konumuna ekip gönderileceği 
ve ihbarcının konumu, 
telefona uyarı mesajı olarak 
gönderilir. Kadının telefonuna 
giden uyarı mesajı, eş 
zamanlı olarak 112 Acil Çağrı 
Merkezi'ndeki görevli 
personelin takip ettiği ekrana 
ihbar olarak yansır. İhbarı 
ekranında gören görevli 
personel, kadının bulunduğu 
konuma en yakın ekibin 
sevkini sağlar.
*MÜDAHALE AŞAMASI, En 
yakın ekip olaya müdahale 
ederek mağdur kadın ile 
birlikte tarafları Aile İçi ve 
Kadına Karşı Şiddetle 
Mücadele Büro Amirliğine 
intikal ettirir. Gerekli işlemler 
yapılmak üzere Cumhuriyet 
Savcısı bilgilendirilir, alınan 
talimat doğrultusunda genel 
hükümlere göre iş ve 
işlemlere başlanır.

Ü
lkemizde organ nakli 
olmayı bekleyen hasta 
sayısının her geçen gün 

arttığını belirten Vakfıkebir 
İlçesi Toplum Sağlığı Merkezi 
personelleri, “Toplumda yanlış 
bilgiler ve ön yargılar 
sebebiyle organ bağışı 
oranları yetersiz kalmaktadır. 
Sağlıklarına kavuşması 
sadece organ nakli ile 
mümkün olan hastalarımız 

için organ bağışı umut ışığı 
olmaya devam etmektedir.” 
diyerek organ bağışının 
önemine dikkat çektiler.  
Vakfıkebir İlçesi Toplum 
Sağlığı Merkezi personeli 
kurum binası önünde organ 
bağışı, organ bağış kartı, 
beyin ölümü, aile izni, nakil 
yapılabilecek organ ve 
dokular, ulusal koordinasyon 
sistemi, dini boyutu, organ 

bağışı için başvurulan 
kurumlar ve organ bağışının 
yasal boyutları konularında 
vatandaşlara bilgilendirme 
yaptılar.
“18 YAŞINI AŞMIŞ, AKLİ 
DENGESİ YERİNDE OLAN 
HERKES ORGAN 
BAĞIŞINDA BULUNABİLİR”
Vakfıkebir Büyükliman Aile 
Sağlığı Merkezi önünde 
organ bağışı konusunda stant 
açarak bilgilendirme yaptılar. 
Organ bağışı hakkında 
açıklamalarda bulunan Tolum 
Sağlığı Merkezi personelleri, 
“Tedavisi tıbben mümkün 
olmayan hastalıklar nedeniyle 
görev yapamayacak 
derecede hasar gören 
organların yerine, canlı veya 
ölüden alınan yeni, sağlam 
organın konularak hastanın 
tedavi edilmesine organ nakli 
denilmektedir. Organ bağışı 
kişinin hayatta iken kendi 
özgür iradesiyle, organlarının 

bir kısmını veya tamamını 
ölümünden sonra başka 
hastaların tedavisinde 
kullanılmak üzere vasiyet 
etmesidir. 18 yaşını aşmış, 
akli dengesi yerinde olan 
herkes organ bağışında 
bulunabilir. Bizler de kurum 
olarak organ bağışına dikkat 
çekmek amacıyla her ay stant 
açıp ilçe genelindeki herkese 
bilgilendirme yapıyoruz” 
sözlerine yer verdiler.
“ORGAN BAĞIŞI, 
HAYATLARIN YENİDEN 
YEŞERMESİNİ SAĞLAYAN 
ÇOK ÖNEMLİ BİR SOSYAL 
SORUMLULUK 
DAVRANIŞIDIR”
Yapılan etkinliğin büyük 
önemi olduğunu ifade eden 
kurum yetkilileri: “Organ 
bağışı, hayatların yeniden 
yeşermesini sağlayan çok 
önemli bir sosyal sorumluluk 
davranışıdır. Organ bağışının 
yaygınlaştırılması ve bu 

bilincin gelişmesini sağlamak 
amacıyla, ülkemizde olduğu 
gibi kurumumuzda da çeşitli 
etkinlikler düzenlenmektedir. 
Hastaların yaşam süresi ve 
kalitesinde, ülke ekonomisi ve 
iş gücünde ağır kayıplara yol 
açan organ yetmezliğine karşı 
toplumsal bilincin küçük 
yaşlardan itibaren başlaması 
gerekmektedir. Yapılan 
etkinliğin amacı da budur. Bu 
nedenle de organ bağışı 
bekleyen hastalarımıza acil 
şifalar diliyoruz dediler.”
Yapılan açıklama da 
Vakfıkebir Toplum Sağlığı 
Merkezi olarak organ bağışı 
çalışmalarımız başlamıştır. 
Bağışlanan her organ 
“Filizlenen Bir Can” sloganı ile 
çalışmalara başlandığı, organ 
bağışı yapmak isteyen 
vatandaşlarımızın 
kurumumuza başvuru 
yapabilecekleri duyurusunda 
bulunuldu.

ORGAN BAĞIŞINA DİKKAT ÇEKİYORLAR
Vakfıkebir İlçesi Toplum Sağlığı Merkezi tarafından organ bağışının önemine dikkat çekmek amacı ile her ay Büyükliman Aile Sağlığı Merkezi önünde stant açıyorlar.
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ORTAK VELAYET
Türk Medeni Kanunu Madde 
336 uyarınca evlilik devam 
ettiği sürece ana ve baba 
velâyeti birlikte kullanırlar. 
Ortak hayata son verilmiş veya 
ayrılık hâli gerçekleşmişse 
hâkim, velâyeti eşlerden birine 
verebilir. Velâyet, ana ve 
babadan birinin ölümü hâlinde 
sağ kalana, boşanmada ise 
çocuk kendisine bırakılan 
tarafa aittir. Yasa metninde de 
açıkça belirtildiği üzere anne 
ve baba evlilik birliği devam 
ettiği sürece velayeti birlikte 
kullanır. Ancak boşanma 
durumunda çocuğun kimde 
kalacağının kararlaştırılması 
gerekmektedir. Mahkeme 
velayet konusunda hassas 
davranmak zorundadır. 
Önemli olan çocuğun 
menfaatidir. Hangi tarafın 
çocuğa daha iyi bir gelecek 
sağlayacağı, çocuğun 
ihtiyaçları ve tercihi gibi 

hususlar özenle dikkate 
alınmalıdır. Önemli kriterlerden 
birisi de çocuğun yaşıdır. 
Henüz anne bakımına muhtaç 
bir çocuğun babaya verilmesi 
çocuğun sağlığı ve kişisel 
gelişimi için zararlı 
olabilmektedir.
Boşanmada ortak velayet 
hukukumuzda hep tartışma 
konusu olmuştur. Evlilik birliği 
devam ettiği sürece ortak 
velayet konusunda bir 
düzenleme mevcut iken; 
boşanmada ortak velayet 
konusunda yasalarımızda 
herhangi bir düzenleme 
bulunmamaktadır. Bu 
sebeple boşanmada ortak 
velayet konusunda yüksek 
yargı organlarının konuya 
bakış açısına göre bir cevap 
vermek gerekmektedir.
Ortak velayet, çocuğun anne 
ve babasının, velayet 
hakkının kapsamına giren 
hak, yetki ve 

yükümlülüklerde ''müşterek'' 
karar alması ve sorumluluğu 
da ortak paylaşmalarıdır.  
Ortak velayete ilişkin temel 
ilkelere Avrupa İnsan Hakları 
Sözleşmesi EK 7 Numaralı 
Protokol'ün 5. maddesinde yer 

verilmektedir. İlgili Protokol'ün 
“Eşler Arasında Eşitlik” başlıklı 
5. maddesinde: “Eşler, evlilik 
bakımından, evlilik süresince 
ve evliliğin bitmesi halinde, 
kendi aralarındaki ve 
çocuklarıyla olan ilişkilerinde, 
özel hukuk niteliği taşıyan hak 

ve sorumluluklar açısından 
eşittir. Bu madde, devletlerin 
çocuklar yararına gereken 
tedbirleri almalarına engel 
değildir.” ifadeleri yer 
almaktadır. 
Yüksek yargı kararlarında 

belirlenen belirli şartların 
gerçekleşmesi halinde 
mahkeme ortak velayete karar 
verebilir. Bu şartlar;
*Çocuğun menfaatinin ortak 
velayete uygun olması
*Eşler arasında ortak velayete 
hükmedilmesi konusunda 

herhangi bir uyuşmazlığın 
bulunmaması
*Çocuğun ortak velayeti kabul 
etmesi
*Hâkimin ortak velayet 
konusunda yeterli kanaatinin 
oluşmasıdır.
En önemli husus, karar 
verilirken çocuğun üstün 
yararı gözetilmelidir. Son 
olarak mahkeme karar 
verirken uygun görürse bir 
uzmana başvurulması 
gerekmektedir.
Boşanma davası sonunda 
mahkemece ortak velayetin 
devam etmesi yönünde bir 
karar alınması nafaka 
yükümlülüğünü ortadan 
kaldırmamaktadır. Velayette 
genel amaç çocuğun eğitim – 
öğretim veya başkaca genel 
ihtiyaçlarının karşılanması 
olduğundan ortak velayet 
durumunda da anne veya 
babaya velayet yükümlülüğü 
getirilebilmektedir. 

Ortak velayette şehir 
değişikliği sorun teşkil edebilir. 
Boşanma kararı ile ortak 
velayet konusunda anlaşmaya 
varmış olan eşlerin şehir 
değişikliği yapmalarında yasal 
bir engel bulunmamaktadır. 
Ancak ortak velayet diğer 
sahibi eş bu durumu; ortak 
velayetin kaldırılması veya 
velayetin sadece bir eşe 
verilmesi yönünde velayet 
davası açma hakkı yaratabilir.
Son olarak ortak velayet, her 
ne kadar uzun yıllar Türk aile 
yapısına ve kamu düzenine 
aykırı kabul edilmişse de 
günümüzün değişen 
koşullarında kendisini 
yenilemek ve dünyaya uyum 
sağlamak zorunda kalmıştır. 
Türk hukuku ortak velayeti 
kamu düzenine aykırı nitelikte 
kabul etmekten zamanla 
vazgeçmiştir. Ortak velayet 
konusunda yasal 
düzenlemeler yapılmalıdır. 

“Ortak Velayet”

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU
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HP Vakfıkebir İlçe 
Başkanlığı devir teslim 
törenine CHP Trabzon İl 

Başkanı Dr. Nurcan Aşçı 
Demiröz, İl Başkan Yardımcısı 
Mustafa Şişman ile birlikte 
katılan CHP Trabzon Milletvekili 
Av. Sibel Suiçmez, örgütün 
önemine vurgu yaparak, 
mücadeleyi örgüt ve milletvekili 
olarak birlikte sürdüreceklerini 
belirtti. Törene yeni İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır ve eski İlçe 
Başkanı Mehmet Keskin'in yanı 
sıra yönetim kurulu üyeleri de 
katıldı.
“İLÇEMİZE ve PARTİMİZE 
HİZMET ETMEK İÇİN 
ÇALIŞACAĞIZ”
Cumhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır, “Öncelikle rahmetli olan 
ilçe başkanlarımıza da buradan 
rahmet diliyoruz. Onların 
sayesinde buralardayız. Bundan 
önceki ilçe başkanlarımıza da 
teşekkür ediyoruz. Sevgili ilçe 
başkanım çitayı öyle bir yükseltti 
ki ondan sonra bu ilçede bizde 
güzel şeyler yapacağız inşallah. 
O anlamda kendisine çok 
teşekkür ediyorum. Az önce 
söyledi değişim diye. Kendisi 
değişimi Vakfıkebir ilçesinden 
başlattı. İnşallah da bundan 
sonra da tüm il ilçe kongrelerinde 
de böyle güzel şeyler olur. Kendi 
ilçe başkanımızda az önce onu 
söyledi; biri gidip biri gelmiyor biz 
sadece bayrağı teslim aldık. 
Bayrağı en iyi şekilde 
taşıyacağız Allah'ın izniyle. 
Bütün her şeyle de yanımızda 
olacağından eminiz. Kendisine 
danışacağız zaten bu konularda. 
Vakfıkebir içinde elimizden 
geldiğinden fazlasını yapmaya 
çalışacağız. Örgüt anlamında 
daha iyi şeyler yapacağız 
inşallah. Hepinize de geldiğiniz 
için teşekkür ediyorum. Genciz 
heyecanlıyız inşallah bundan 
sonraki konuşmalarımız daha 
güzel olacak. Yeni yönetim 
kurulu arkadaşlarımız ile birlikte 
ilçemize ve partimize hizmet 
etmek için çalışacağız dedi.”
“MEHMET BAŞKAN 
GERÇEKTEN ÇOK DİSİPLİNLİ 
VE ÇOK İYİ ÇALIŞTIĞIMIZ BİR 
İLÇE BAŞKANIMIZ”

CHP Trabzon İl Başkanı Dr. 
Nurcan Aşçı Demiröz, “Çok 
güzel bir seçim yaşadık. 
Kongreler sürecimize 
Vakfıkebir'de başladık ve bir 
yenilenmeye gittik. Mehmet 
başkanım uzun süre yürütmüş 
olduğu görevini genç 
arkadaşımız Olcay Bey'e 
devretti. Ben Olcay Bey'i 
öncelikle kutluyorum. Yönetim 
kurulu arkadaşlarımı da en içten 
duygularımla tebrik ediyorum. 
Çalışmaların da şimdiden 
başarılar diliyorum. Ben birlikte 
çalışmayı da çok isterim. Ama 
şartların ne getireceğini şuan il 
bazında bir şey söyleyemiyoruz. 
Mehmet başkanımla 4 sene 
önce tanıştık kongreler süreciyle 
tanıştık. Az öncede kendisine 
ifade ettim. Gerçekten çok 
disiplinli ve çok iyi çalıştığımız bir 
ilçe başkanımız. Bütün işlerde 
hemen geri dönüş yapan ara 
sıra da siyasi olarak bazı şeyler 
de akıl danıştığım benim için bir 
yol göstericiydi. Kendisiyle 
çalışmaktan büyük onur duydum. 
İyi ki yollarımız kesişmiş. Verdiği 
destekler içinde çok teşekkür 
ediyorum. Bundan sonraki kalan 
zamanda da partiye yine elinden 
gelen desteği verecektir. Bir 
büyük kazandığımı 
düşünüyorum. Kendisine çok 
teşekkür ediyorum. Yeni görev 
alan arkadaşlarımıza da 
başarılar diliyorum dedi.” 
“BİZ SERMAYENİN YANINDA 
DEĞİL, EZİLEN KESİMLERİN 
VE EMEKÇİLERİN YANINDA 
OLMAYI KENDİMİZE GÖREV 
BİLDİK”
CHP Vakfıkebir Eski İlçe Başkanı 
Mehmet Keskin; “Hayata 
bakışımız var tabi ki. Benim 
burada 13 yıl önce ilçe 
başkanlığına başlamamla birlikte 
başlayan bir şey değildi. Biz 
kamu görevimizi yürütürken de 
gerek sermaye çelişkilerini fark 
ettiğimiz günden itibaren ki biz 
bir talihsizlik mi diyelim çok 
erken fark ettik onu. O gün 
bugün başımız beladadır. Bu 
emek sermaye ilişkisi içerisinde 
ezenler ve ezilenler diye bir şey 
var ülkemizde ve dünyada. Biz 
sermayenin yanında değil ezilen 
kesimlerin emekçilerin yanında 

olmayı kendimize görev bildik. O 
gün bugün zor bir mücadelenin 
içerisindeyiz. Kamu çalışanı 
değilken de bunu yaptık. 
Sendika mücadelenin içerisinde 
olduk. İşveren ve kamu 
çalışanları da o devlete hizmet 
eden emekçi olarak onların 
haklarını ekonomik ve 
demokratik haklarını savunmak 
için çok mücadele ettik. 
Muhammet Şenol aramızda o bu 
işlerin içerisinde çok anılarımız 
vardır. Aslında birbirinden 
ayrılmıyor. Emekli olduktan 
sonra da partide böyle bir görev 
istenince bununda o 
mücadelenin siyasal zeminde 
farklı bir versiyonunun görevimiz 
olduğunu düşündük. Yine parti 
içerisindeki duruşumuzda 
Vakfıkebir'de hep buranın 
ezilenleri, buranın emekçileri, 
buranın köylüsü çiftçisi yara 
oldu. Biz de bunu yaparken asla 
AKP'liymiş MHP'liymiş başka 
partiliymiş diye öyle bir ayrım 
içerisinde olmadık. Ortaya 
koyduğumuz projelerde 
Vakfıkebir'de bunu büyütmek 
istihdam yaratmak derken 
burada üniversite mezunu 4 bin 
tane gence yeni bir yaşam 
olanağı sunmak için mücadele 
ettik. Köylünün ürettiği ürünü süt 
fabrikalarında peşkeş 
çekilmemesi için mücadele ettik. 
Hep kafamızda bu vardı. Hep bir 
emek sermaye çelişkisi 
içerisinde emekten yana bir tavır 
ortaya koyma düşüncemiz vardı 
dedi. “
“OLCAY BAŞKANIN BAŞARILI 
OLACAĞINA İNANIYORUM, 
GÖNÜL RAHATLIĞI İLE 
GÖREVİ KENDİSİNE TESLİM 
EDİYORUM”
Mehmet Keskin, “Olcay 
başkanım ile ben beraber 
çalıştık, çok iyi tanıyorum. Hep 
partiye öncelik vereceğini, asla 
kişilerin değil partinin 
hizmetinde olacağını çok iyi 
bildiğim için ve bu emek 
sermaye çelişkisinde emekten 
yana olacağını çok iyi bildiğim 
için böyle de bir yönetime sahip 
olduğu için ben gelecek adına 
umutluyum. Gönül rahatlığıyla 
bu görevi kendilerine teslim 
ediyorum. Örgütsel yapımıza 

çok teşekkür ediyorum. Belki 
biraz abartarak övgü dolu sözler 
söylediniz. Partimizi 
Vakfıkebir'de gerektiği yere 
getiremedik. Çok mücadele ettik 
ama Vakfıkebir'i değiştiremedik. 
Biraz direniyor, değişim biraz zor. 
Ama örgütsel anlamda aynı şeyi 
söyleyemem orada da mütevazi 
olamayacağız. Örgütsel anlamda 
Vakfıkebir bizle uzlaşı içerisinde 
dayanışma içerisinde. Çok yeni 
yeni üyeler kazandırdık 
partimize. Her yeni yönetim 
döneminde çitayı biraz daha 
yükseltmeye çalışıyoruz. Şimdi 
genç başkanımızla çitayı biraz 
daha yükselttik. İlerleyen 
zamanlarda daha da iyi 
tanıyacaksınız. Çalışkan azimli 
mücadele azmi yüksek bir 
kardeşimiz. Ben inanıyorum ki 
partiyi daha ileriye taşıyacaktır. 
Tabiki değişeceğiz partimizin 
iyiliği için partimizi ileri seviyelere 
getireceğiz bunun için parti için 
demokrasi içinde Trabzon'da 
epey uğraştık. Bir kez ön seçimi 
sağlayabildik. 2015 seçimleriydi 
orada da Vakfıkebir olarak etken 
bir rolümüz oldu. Ben Trabzon'u 
çok iyi o zaman tanıdım. Bu 
demokrasi talebini ortaya 
getirdiğimiz de kim gerçekten 
demokrat, kim gerçekten 
uygulama da fırsatçı, kim sadece 
kendisi için kendisini demokrat 
olarak kabul ediyor, çok net 
gördüm. Demokrasi bize zarar 
verildiği anda savunuyorsak 
demokrattır. Değerli ilçe 
başkanımızın ve çok değerli 
yönetim kurulu üyelerinin de hiç 
kimsenin talepleri doğrultusunda 
değil hiç kimsenin hizmetinde 
değil sadece ve sadece CHP 
bayrağını ellerine aldıklarında o 
bayrağı en zirveye nasıl 

taşıyabileceklerini 
yoğunlaşacaklarını biliyorum, 
güveniyorum ve gönül 
rahatlığıyla bayrağı teslim 
ediyorum dedi.”
“VAKFIKEBİR'DE YAPILAN 
PARTİ SEÇİMİMİZ ÖRNEK BİR 
SEÇİMDİR”
CHP Trabzon Milletvekili Av. 
Sibel Suiçmez; “Çok konuştuk 
burada. Bugün tabi bir devir 
teslim töreni için buradayız. O 
yüzden ülkenin genel 
politikasıyla ya da partinin 
politikasıyla ilgili bir konuşma 
yapmayacağım. Ama özellikle 
şunu belirtmek isterim ki ilk 
seçimimizi il bazında 
Vakfıkebir'de yaptık ve 
Vakfıkebir'de yapılan 
seçimlerimizin örnek bir seçim 
olduğunun altını çizmek isterim. 
Birkaç yönüyle örnek oldu. Bir 
kere sayın ilçe başkanımız il 
başkanımda söyledi. Bu kısa 
adaylık dönemi süreci içerisinde 
bazen insanın frekansı tutar 
bazen de hiç tutmaz. Ama ilk 
tanıştığımız andan itibaren 
öncesinden zaten tanışıyorduk. 
Önceki seçim sürecini de 
hazırlıklarını da biliyorum. Bu 
sefer ki seçim sürecini de 
hazırlığını da başka şekilde tanık 
oldum. Gerçekten Mehmet 
başkanım yaptığı çalışmalarda 
örnek bir partililik ve örnek bir 
başkanlık göstermiştir. Sonuç 
itibari ile ben değil biz 
diyebilmeyi başarmıştır. 
Dolayısıyla bu seçimlerde bunu 
gösterdiği için kendisine 
gerçekten yürekten teşekkür 
ediyorum. Gördüğünüz gibi çok 
başarılı da bir seçim günü 
burada yaşadık. Divan da 
beraber olduğumuz 
arkadaşlarımız da burada. Parti 
üyelerimizde burada. Ben 
teşekkür ediyorum. Orada da o 
güzelliği birlikte yaşadık. 
Dolayısıyla alana, salona 
baktığımız zaman o partililiğin ne 
olduğu hissini veren bir salonda 
güzel bir şekilde gerçekleştirmiş 
olduk ilçe kongremizi. Şimdi 
görevler koltuklar geçici ama 
arkanda bıraktığınız izler çok 
önemli, ne bıraktınız buna 
bakmanız lazım. Mehmet başkan 
kendisi biz olmayı becerebildiği 
gibi partiyi de biz olabilmeyi 
becerecek bir güce getirmiş 

durumda bunu her haliyle 
görüyoruz. Şimdi hep değişim 
değişim diyoruz ama bu 
değişimin sadece 
tecrübesizlerden oluşması 
gençlerden tek başına oluşması 
da sağlıklı olmayacaktır. Şimdi 
Vakfıkebir'e bakıyoruz önceki 
dönem yönetim içerisinde yer 
alan arkadaşlarla birlikte 
tecrübeyle gençliğin 
dinamizminin birleşmesiyle 
birlikte gerçekten hani geçmişte 
yaptıkları Vakfıkebir'in çok ama 
bundan sonrada beklentimizin 
çok olduğunun da altını çizmek 
isterim. O yüzden böyle 
tecrübeyle gençliğin buluşmasını 
ama bu buluşmadan önce alt 
yapının güzel bir şekilde dizayn 
edilmesini oya gibi örülmesinin 
de çok anlamlı olduğunu 
düşünüyorum. Şimdi bakıyoruz 
bazı ilçelerde tek liste çıkıyor 
ama çok açıkça görüyoruz ki tek 
liste çıkmasına rağmen hala 
seçim de yapmamıza rağmen o 
ilçe kaynamaya devam ediyor, 
kaynamaya da devam edecek. 
Bu Vakfıkebir'de olmadı. Bu çok 
anlamlı bir şey. İşte bunu da 
gerçekten hem Mehmet 
başkanım hem Olcay başkanım 
başardılar. O eminim gönül 
ferahlığıyla görevi devretti. Ama 
bizde dışarıdan baktığımız 
zaman evet gerçekten öncü 
olabilecek önder olabilecek bir 
ilçe yönetimi göreve geldi ve 
onunla birlikte ilerde çok başarılı 
işlere imza atacağız inancını 
taşıyoruz. Bizimde gönül 
ferahlığımız bu yönde oldu. O 
yüzden ben gerçekten Mehmet 
başkanıma teşekkür ediyorum. 
Olcay başkanıma ve gençlik ve 
tecrübenin birleşmesiyle oluşan 
yönetime de başarılar diliyorum. 
Hep söylüyorum kolay değil biz 
olabilmek. Biz olabildiğimiz 
sürece değişiminde öncüsü 
olabileceğiz. Suiçmez; yerel 
seçimlerde iktidar hedefiyle 
çalışacaklarını ve Cumhuriyet 
Halk Partisi'nin birlik ve 
beraberlik içinde ilerleyeceğini 
ifade ederek şu sözlere yer 
verdi: “Milletvekili olarak en 
büyük gücümüzü örgütümüzden 
alıyoruz. Mücadelemizi, 
örgütümüz ile omuz omuza 
durarak, birlik ve beraberlik 
içerisinde sürdüreceğiz.” dedi.

CHP VAKFIKEBİR İLÇE BAŞKANLIĞI
DEVİR TESLİM TÖRENİ GERÇEKLEŞTİ

CHP Vakfıkebir İlçe Başkanlığı devir teslim törenine CHP Trabzon İl Başkanı Dr. Nurcan Aşçı Demiröz, İl Başkan Yardımcısı Mustafa Şişman ile birlikte
katılan CHP Trabzon Milletvekili Av. Sibel Suiçmez, örgütün önemine vurgu yaparak, mücadeleyi örgüt ve milletvekili olarak birlikte sürdüreceklerini belirtti.



Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcuzun 
ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi 
üzerinden 2023/21 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti ve 
önemli vasıfları:

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                                             Basın ILN 1877197
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Büyükliman
Postası HABER4

ir Müslüman, Kuran ve Hz 

BMuhammed'in sözleri haktır ve 
irade ettikleri manalarda haktır 

demeli sonra bence irade edilen manalar 
şunlardır demelidir.  Dini metinlerin çoğu 
yorum ve tevil isterler, bunlarda akla 
gelen ilk manaların doğruluğu 
anlaşılmamalıdır(ahkâm hariç).  Bunları 
anlamak için, edebiyat tevil ilmi, dilbilgisi, 
belagat, mantık ve büyük insan olan 
kâinatın duyguları dediğimiz fen bilimlerini 
vs bilmekle olur. Şu sebep için indi, 
eskiler bu şekilde dedi o halde bunlar 
doğrudur demek ilmi gelişmenin önünü 
tıkar. Her şey gelişiyor da yalnız eski din 
adamlarının yorumları mı değişmiyor? 
Kuran'ın inişi tarihi bir olay değildir. 
Bunların geçerliliği her zaman vardır 
çünkü Allah, kutsal kitaplar ve 
peygamberler zamana bağlı değil, onlar 
zamanlar üstüdür, zaman yaratılmıştır, 
Allah yarattığına bağlı kalmaz.  

   İlmin gelişme basamakları mitoloji, 
felsefe ve fen bilimleri sırasını izler. Bütün 
dünya, mitolojik bilgilerin tarihi olay 
olmadığını biliyor. Bu metinlerin birçok 
sosyolojik ve psikolojik manalar içerirler. 
Mitolojik metinler, Kutsal Kitaplar gibi 
değildir fakat çok derin manaları vardır 
henüz insanlık bu evrensel bilgileri tam 
öğrenememiştir. Bunlar yüksek derecede 
dil, edebiyat, sembolizm ve başta 
Sosyoloji ve Antropoloji olmak üzere 
birçok fen dallarına hâkim olunduktan 
sonra tam olarak anlaşılacaktır. Dinî 
hayatın sağlıklı olması, bilimle din 
savaşında önlenmesi, insanlığın 

gelişmesi, dünya barışının sağlanması bu 
meselelerin doğru anlaşılmasına bağlıdır. 

   Dindarlar kutsal metinlerinin gerçek 
manasını tam olarak bilmedikleri için 
bilimi dışlıyorlar. Mecbur kaldıklarından 
safsataları delil, diye sunuyorlar ve bilim 
ehlini dinden soğutuyorlar. Maalesef bu 
asrın dindarının ve dinsizlerinin çoğu 
bizim gibi cehalet ve karanlık içindedir. 
Gerçeklerle ve bilimle yüzleşemiyoruz. 
Çünkü bu asırda maddileştik soyut olan 
dilin ve sembolizmin manalarını tam 
bilmiyoruz onun için ruhsuz, dilsiz bir 
cenaze durumuna geldik. Eğer bu 
metinler doğru anlaşılırsa insanlık 
yeniden bir ruh kazanır. Âdem, insanlığın 
ruhî, kültürel, dinî, İlâhî boyutu demektir. 
Kadın da bu manada insanlığa ortaktır 
iman ve hukukta eşittir. Kadın başka bir 
tabir ile beden, tabiatı ve maddeyi temsil 
ediyor. Maddesiz olmaz, fakat insanlık, 
sadece mide ve madden ibaret değildir. 
Her kadın ruhu, kişiliği, inancı ve 
maneviyatıyla Âdem olduğu gibi her erkek 
de maddesiyle, bedeniyle Havva'dır.  
Şeytan Âdeme secde etmedi, ayetinin 
tefsirinin bir manası, mikroptan yılana 
kadar bütün şerli varlıkların insan türüne 
hizmet etmemesi ve ona zarar vermesi 
demektir. Demek bu ayetin manası, 
evrensel ve gözle görülen bir kanundur. 
Yoksa çamurdan yaratılmış bir âdem 
peygamber, kaburgasından yaratılan bir 
Havva ve kardeşlerin evliliğinden 
çoğalmış bir nesil değiliz.  Tirmizi'de 
geçen bir hadiste, peygamberimiz yüz bin 
Âdem yaratılmıştır diyor. 

ÂDEM VE HAVVA HAKKINDA BİR YORUM

Osman KOYUNCU

Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu ve eşi hanımefendi ile birlikte Vakfıkebir ilçemizin tek
yaylası olan ve tarihi öneme sahip Karadağ Yaylasını ve Taşlıyatak göletini ziyaret etti.

VALİ USTAOĞLU KARADAĞ YAYLASINDA

T
rabzon Valisi İsmail 
Ustaoğlu ve eşi 
hanımefendi ile birlikte 

Vakfıkebir ilçemizin tek yaylası 
olan ve tarihi öneme sahip 
Karadağ Yaylasını ve Taşlıyatak 
göletini ziyaret etti. Trabzon 
Valisi İsmail Ustaoğlu'na 
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan, Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
Karadağ Turizm Koruma ve 
Güzelleştirme Derneği Başkanı 
Abdulkadir (Cemil) Haliloğlu ve 
yayla sakinleri eşlik etti. 
Karadağ yaylasında hafta 
sonunu değerlendiren Vali 
Ustaoğlu'na yayla sakinleri 
tarafından büyük ilgi gösterildi. 
Yayla sakinleri ile yakından 
ilgilenen Vali İsmail Ustaoğlu 
hem dinlenme ve serinlenme 
fırsatı buldu. Hemde Karadağ 
yaylası hakkında bilgiler aldı. 
Yapılan yol asfaltlama 
çalışmalarını da yerinde 
inceledi. 
“KARADAĞ YAYLASI TARİHİ 
GEÇMİŞİ İLE ÖNEMLİ BİR 
YAYLA”
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan, Belediye 
Başkanı Muhammet Balta ve 
Dernek Başkanı Abdulkadir 
(Cemil) Haliloğlu Karadağ 
Yaylası hakkında Vali 
Ustaoğlu'na bilgiler verdiler. 
1985 rakımlı Karadağ Yaylası 
önceleri 5 köy ve şimdi ise 
İlçeye bağlı 9 mahalle 
tarafından kullanıldığını ve 
Karadağ Yaylası,  yüzyıllardan 
beri yaklaşık 20 obanın yağ, 
peynir ve sütsünün satıldığı bir 

Pazar yeri olarak kullanıldı. Bu 
vesile ile bu günlerde bile 
merkezi konumunu sürdürüyor. 
Vakfıkebir İlçesinin tek yaylası 
olan Karadağ Yayla yolunun 
asfaltlama çalışmalarının 
başlaması ile birlikte yaylada 
ticarette canlanmaya 
başladığını söyleyen yetkililer, 
Üç yüz yıldan daha fazla bir 
tarihi geçmişi olan ve Vakfıkebir 
ilçemizin düşman işgalinden 
kurtuluşunda Rus ordusuna 
karşı Karadağ cephesinde 
verilen milli mücadele tarih 
kitaplarında yerini almıştır 
dediler. Tarihi geçmişinin yanı 
sıra stratejik ve coğrafi olarak 
da önemli bir yayla olan 
Karadağ yaylasındaki şehitlik 
burada verilen milli 
mücadelenin bir kanıtıdır. İşte 
bu yüzden Karadağ yaylası 
Vakfıkebir ve Büyükliman 
bölgesinin en önemli yaylasıdır 
açıklamasında bulundular. 
Doğal güzelliklerimizi görmek 
için gelen yerli ve yabancı 
misafirlerimiz özellikle yol diyor. 
Karadağ Yaylasında 5 ilçenin 
bağlantısı var.
“KARADAĞ YAYALASINDA 

HEM TURİZM HEMDE 
TİCARET CANLANIYOR!”
Karadağ Yayla yolunun 
asfaltlama çalışmaları bu yıl 
Mayıs ayı itibariyle başlatıldı. 
Yayla camiinden itibaren 
yaklaşık 8 kilometresi 
asfaltlanan yolun tamamı 
yapılacak. Yayla yolunun 
asfaltlanmasıyla birlikte 
Karadağ yayla merkezindeki 
ticarette canlanmaya başlarken 
yerli ve yabancı turistlerde 
çoğalmaya başladı. Yıllar 
öncesinde olduğu gibi seyyar 
satıcılar Cuma gününden 
Karadağ Yaylasında sergi 
açmaya başladılar. Seyyar 
sergi ticareti ile uğraşan küçük 
esnaflar Cuma, Cumartesi ve 
Pazar günleri sergilerini 
açıyorlar. Ayrıca tarihi 
Camisinin yanı sıra Kasap, 
Lokanta, Peynirli-Kıymalı-Pide 
Salonu, Market, Çayocağı ve 
Kahvehanesi ile yaylaya gelen 
misafirlerin rahatlıkla dinlenme 
serinlenme imkanı bularak 
tercih ettiği Karadağ yaylasına 
yabancı turistlerin de ilgisi yol 
yapılmaya başladıktan sonra 
artıyor dediler. B

aşkan Yusuf Aksoy yaptığı 
açıklamada şunları 
söyledi: “2023 yılı bal 

hasadı bazı bölgelerde başladı. 
Bazı bölgelerde de başlamak 
üzere. Öncelikle bu hasadın tüm 
arıcılarımıza bereketli olmasını 
dilerim. 2023 yılı bal sezonunun 
yağışlı ve soğuk geçmesi 
sebebiyle verimin çok düşük 
olduğu bazı bölgelerde hiç 
olmadığını arıcı ziyaretlerimizde 
gözlemledik. Gerek ekonomik 
şartları gerek iklimsel şartları göz 

önünde bulundurursak 
maliyetlerin yüzde yüz arttığı 
gözlemlenmiştir. Ayrıca 
bölgemizde bulunan kestane 
ağaçlarının “GAL” arısı (yabani 
arı çeşidi) istilasına uğraması 
sebebiyle arıcılarımızın gelir 
kaynağı kestane balı üretimi 
yüzde 90 oranında düşmesi 
sebebiyle bölge arıcılığımız 
oradan da bir darbe almıştır 
dedi.”
“DESTEK VERİLMESİNİ 
İSTİYORUZ”
Başkan Aksoy, “Yukarıdaki 
olumsuzlukları göz önünde 
bulundurduğumuzda bal tüketici 
vatandaşlarımızı da göz önünde 
bulundurduğumuzda kestane 
balının kilogram fiyatı 900 TL 
yayla çiçek balının kilogram fiyatı 
en az 300 TL olmalıdır. Ayrıca bu 
olumsuz şartları aşmak için 
Tarım ve Orman Bakanlığı'ndan 
piyasadaki balların hassasiyetle 
denetlenmesini arıcılarımız 
adına talep ediyoruz. 
Arıcılarımıza kovan başı verilen 
desteklerin piyasa şartlarına 
göre artırılmasını, mutlaka 
arıcılarımıza mazot desteği 

verilmesini istiyoruz. 
Bakanlığımızın bacasız 
fabrikalarımızın kapanmaması 
için bizleri destekleyeceği inancı 
içerisindeyim. Tüm arıcılarımıza 
hasatlarının bereketli olmasını 
diliyorum dedi.”

18.08.2023

BÖLGE ARICILARINA BÜYÜK DARBE!

1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Trabzon İl, Beşikdüzü İlçe, HÜNERLİ Mahalle/Köy, orta mahalle Mevkii, 118 Ada, 
26 Parsel,
Adresi  : Hünerli Mahallesi, Orta Mahalle Mevkii Beşikdüzü / TRABZON
Yüzölçümü : 615,65 m2
İmar Durumu : Yok
Kıymeti  : 527.197,15 TL
KDV Oranı  : %10
Kaydındaki Şerhler:
Artırma Bilgileri

1.ARTIRMA

2.ARTIRMA

Başlangıç Tarih ve Saati  : 26/09/2023 - 13:33

Bitiş Tarih ve Saati           : 03/10/2023 - 13:33

Başlangıç Tarih ve Saati  : 19/10/2023 - 13:33

Bitiş Tarih ve Saati           : 26/10/2023 - 13:33

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.
SATIŞ MEMURLUĞU HESABI
VAKIFBANK VAKFIKEBİR ŞUBESİ: TR 0500 0150 0158 0073 0280 9558

Maliklerin aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcuzun ayrıntılı 
görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 
2023/29 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti ve 
önemli vasıfları:

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                                             Basın ILN 1877714
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TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri  : Trabzon İl, Vakfıkebir İlçe, TARLACIK Mahalle/Köy, TARLADA Mevkii, 101 Ada, 
15 Parsel, üzerinde iki ...
Adresi   : Tarlacık Mahallesi, Tarlada Mevkiii Vakfıkebir / TRABZON
Yüzölçümü  : 5.788,55 m2
İmar Durumu  :Yok
Kıymeti   : 1.279.267,30 TL
KDV Oranı  : %8
Kaydındaki Şerhler:  
Artırma Bilgileri

1.ARTIRMA

2.ARTIRMA

Başlangıç Tarih ve Saati  : 22/08/2023 - 10:25

Bitiş Tarih ve Saati           : 29/08/2023 - 10:25

Başlangıç Tarih ve Saati  : 15/09/2023 - 10:25

Bitiş Tarih ve Saati           : 22/09/2023 - 10:25

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.
SATIŞ MEMURLUĞU HESABI
VAKIFBANK VAKFIKEBİR ŞUBESİ : TR 0500 0150 0158 0073 0280 9558

Trabzon İli Arı Yetiştiricileri Birliği Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Aksoy, 2023 yılı bal
hasadına yönelik açıklamalarda bulunarak, arıcılara büyük bir darbe vurulduğunu dile getirdi.



Büyükliman
Postası HABER5

Gürültü çıkartarak çevreye rahatsızlık veren araçlara yönelik, Vakfıkebir
ilçemizde yapılan denetimler sonucunda 2 sürücüye 8 bin 128 lira ceza kesildi.

ABART EGZOZLU ARAÇLARA CEZA!

akfıkebir İlçe Emniyet 

VMüdür Vekili Şevket 
Köroğlu'ndan aldığımız 

bilgiye göre; 12 Ağustos 2023 
tarihinde Vakfıkebir İlçemizde, 
trafik ekipleri tarafından 
yapılan denetimlerde 2 aracın 
gürültü çıkartarak çevreye 
rahatsızlık verdiği tespit 

edilmiş; araçlarda yapılan 
incelemede, abart egzozlu 
oldukları anlaşılmıştır.
Bahse konu araçlara 2918 
sayılı KTK'nın 32/3 maddesi ve 
diğer maddelere istinaden idari 
para cezası uygulanarak, 
Trafikten Men edilmiş ve 
sürücülerin ceza puanları 

düşürülmüştür. İlçe halkımızın 
huzur ve güvenini bozmaya 
yönelik yapılan faaliyetleri 
önlemek için gece gündüz 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
İlçemizde yaşayan her bir 
vatandaşımızın güveni ve 
huzuru bizler için çok değerli 
ve önemlidir dedi.

18.08.2023

Trabzon'un fethinin 562'nci yıl dönümü törenlerle kutlandı. Törenler kapsamında Fatih Sultan Mehmet
Han'ın büstüne çelenk bırakan Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, “Ülkemizin gözbebeği
kadim şehir Trabzon'umuzu bize armağan eden Fatih Sultan Mehmet Han'ı ve askerlerini hayırla yâd ediyor,
kanlarıyla yoğurdukları vatan toprağında ebedi uykularına dalmış ecdadımızı rahmetle ve saygıyla anıyorum” dedi.  

TRABZON'UN FETHİNİN
562. YIL DÖNÜMÜ KUTLANDI

rabzon'un fethinin 562'nci 

Tyıl dönümü Türk Tarih 
Kurumunun incelemeleri 

neticesinde verilen karar 
sonrası 2'nci kez 15 Ağustos 
tarihinde gerçekleştirildi. 
Kutlama programı kapsamında 
öncelikle Fatih Parkı'nda 
çelenk sunma töreni 
düzenlendi. Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'nun, Fatih Sultan 
Mehmet Han'ın büstüne çelenk 
bırakmasının ardından 15 
Temmuz Şehitler ve Hürriyet 
Parkı'nda kutlama programı 
gerçekleştirildi. Saygı 
duruşunda bulunulması ve 
İstiklal Marşı'nın okunmasıyla 
başlayan törene; Trabzon Valisi 
İsmail Ustaoğlu, Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, AK Parti 
Trabzon Milletvekili Yılmaz 
Büyükaydın, İl Jandarma 
Komutanı Tuğgeneral Adem 
Şen ve il protokolü katıldı.
“DERECEYE GİREN 
ÖĞRENCİLER 
ÖDÜLLENDİRİLDİ”
Törenin başında Trabzon'un 
fethi konulu yarışmalarda 
dereceye giren öğrencilere 
Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu ve AK Parti 
Trabzon Milletvekili Yılmaz 
Büyükaydın tarafından ödülleri 
takdim edildi.
“RAHMETLE VE SAYGIYLA 
ANIYORUM”
“Bugün tarihimizin önemli 
dönüm noktalarından birinin, 
Trabzon'un fethinin 562. yıl 
dönümünü idrak ediyoruz” 
diyerek sözlerine başlayan 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, “Bu kadim 
toprakların, ecdadımız 
tarafından fethinin 562. yıl 
dönümünü gurur ve minnet 
duygularımla kutluyorum. 
Ülkemizin gözbebeği kadim 

şehir Trabzon'umuzu bize 
armağan eden Fatih Sultan 
Mehmet Han'ı ve askerlerini 
hayırla yâd ediyor, kanlarıyla 
yoğurdukları vatan toprağında 
ebedi uykularına dalmış 
ecdadımızı rahmetle ve 
saygıyla anıyorum” diye 
konuştu.  
“MİRASA SAHİP ÇIKMAK 
MUKADDES 
SORUMLULUKTUR”
Trabzon'un fethinin, büyük 
emeklerin ve zorlukların 
neticesinde gerçekleştiğini 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
şu ifadeleri kullandı; “Bilhassa 
o zamanki adıyla Bulgar Dağı 
(Zigana Dağı) aşılırken büyük 
meşakkat çekilmiştir. İşte bu 
zorluk karşısında, orada hazır 
bulunan Akkoyunlu Hükümdarı 
Uzun Hasan'ın annesi Sara 
Hatun, Fatih Sultan Mehmet 
Han'a şu soruyu sorar: 'Hey 
oğul! Bu Trabzon'a bunca 
zahmet nedendir?' Cihan 
Padişahının Sara Hatun'a 
cevabı Osmanlı'nın temel 
felsefesini yansıtmaktadır: 'Hey 
ana! Bu zahmet din yolundadır. 
Çünkü bizim elimizde İslam 
kılıcı vardır. Eğer bu zahmeti 
ihtiyar etmezsek bize gazi 
demek yalan olur ve hem yarın 
hakkın huzuruna varınca 
utanırız, hecil oluruz.' 'Trabzon 
gözümde ve gönlümde 
müntakış olmuştur' diyen Fatih 
Sultan Mehmet Han, nihayet 
1461 yılının 15 Ağustos'unda 
hedefine ulaşmıştır. 15 Ağustos 
günü el değiştiren sadece bir 
şehir değildir, o gün fethedilen 
bir toprak parçası değil, 
milyonlarca gönüldür. Trabzon 
sadece fethedilmekle 
kalmamış, ecdad yüzyıllarca bu 
şehrin güzelliğine güzellik 
katmıştır. Camileri, minareleri, 
konakları, bedestenleri, 
çeşmeleri ve bahçeleriyle 
kadim şehrin her bir köşesi 

desenlerle bezenmiştir. Üzerine 
bastığımız bu topraklarda 
bütün canlılığıyla yaşayan bir 
medeniyet vardır. Dolayısıyla 
bu mirasa sahip çıkmak son 
derece önemlidir. Bu, herkese 
düşen mukaddes ve 
vazgeçilmez bir sorumluluktur.”
“CEDDİMİZE LAYIK 
OLACAĞIZ”
“Cihan padişahlarının 
yanaklarına sinmiş mahcup bir 
gül letafetinde olan bu 
müstesna şehir, kendisini 
güzelleştiren Yavuzlarla, 
Kanunilerle, Fatihlerle, Mustafa 
Kemal Atatürklerle, Recep 
Tayyip Erdoğanlarla birlikte 
yaşamaya devam edecektir. 
İnanıyorum ki medeniyet beşiği 
bu şehrin kadimliğini ve 
letafetini ruhunda hisseden 
Fatih'in ahfadı yani bizler, bu 
mirasa en güzel şekilde sahip 
çıkacak ve ceddimize layık 
olacağız. Bu duygularla bir kez 
daha Fatih Sultan Mehmet Han 
başta olmak üzere, büyük 
fütuhatta yer alan tüm 
şehitlerimize yüce Allah'tan 
rahmet diliyorum. 
Trabzon'umuzu bugünlere 
getiren, taşında toprağında 
emeği ve sevgisi olan ancak 
bugün aramızda olmayan 
herkese Cenab-ı Hak'tan 
rahmet ve mağfiret; hayatta 
olanlara ise hayırlı, sağlıklı, 
uzun ömürler diliyorum. 
Şehrimizin 562. fetih yıl 
dönümünün tüm 
hemşerilerimize hayırlı 
olmasını temenni ediyor, 
hepinize içten sevgi ve 
saygılarımı sunuyorum.”
“MEHTER TAKIMI KONSER 
VERDİ”
Büyükşehir Belediyesi Mehter 
Takımı'nın kutlama programı 
kapsamında verdiği fetih özel 
konseri, tören alanında 
bulunanlar tarafından ilgiyle 
izlendi.

Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, yeni haftaya mahalle
ziyaretleriyle başladı. Haftanın ilk günü  Konaklar ve 1 Nolu Erdoğdu mahallelerini
ziyaret eden Başkan Zorluoğlu, esnaf ve vatandaşların sorunlarını ve taleplerini dinledi.

BAŞKAN ZORLUOĞLU MAHALLE
ZİYARETLERİNE DEVAM EDİYOR

rabzon Büyükşehir 

TBelediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, şehrin 

merkezinde ve ilçelerinde adım 
atılmadık yer bırakmıyor. Hafta 
boyunca kabulleri dışında 
makamında oturmayan Başkan 
Zorluoğlu, “Soruna en yakın olan 
çözüme de en yakındır” anlayışı 
ile mahalle ve ilçe ziyaretlerine 
devam ediyor. Haftanın ilk 
gününde Konaklar ve 1 Nolu 
Erdoğdu mahallelerini ziyaret 
eden Başkan Zorluoğlu, gittiği 
her yerde yoğun ilgiyle 
karşılandı. Esnaf ve 
vatandaşların sorunlarını ve 
taleplerini bizzat dinleyen 
Başkan Zorluoğlu'na TİSKİ 
Genel Müdürü Ali Tekataş, 
başkan danışmanları ve daire 

başkanları eşlik etti.
“ZİYARET ETMEMİZE GEREK 
KALMIYOR”
Esnafın çayını içen, 
kahvehanelerde vatandaşlarla 
sohbet eden Başkan Zorluoğlu, 
her gittiği yerde yoğun ilgiyle 
karşılandı. Büyükşehir Belediye 
Başkanının her zaman halkın 
arasında olmasından mutluluk 
duyduklarını belirten vatandaşlar, 
“Taleplerimizi anlatmak için 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımızı ziyaret etmemize 
gerek kalmıyor. Çünkü belli 
aralıklarla mahallemize gelerek 
sorunlarımızı bizzat dinliyor. 
Meydana indiğimizde de 
kendisini caddeleri sokakları, 
incelerken sıklıkla görmek 
mümkün. Şehirle iç içe bir 

Büyükşehir Belediye Başkanımız 
olduğu için mutluyuz. Bizleri 
yalnız bırakmayan, dertlerimizi 
dinleyen Başkanımıza çok 
teşekkür ediyoruz” ifadelerini 
kullandılar. 
“TURİZM ACENTELERİ İLE BİR 
ARAYA GELDİ”
Başkan Zorluoğlu, ziyaretleri 
sırasında Konaklar Mahallesi'nde 
bulunan turizm acentelerinin 
temsilcileri ile de bir araya geldi. 
Başkan Zorluoğlu, Trabzon'da 
turizmin durumunu ve 
acentelerin karşılaştıkları 
sorunları yetkililerden dinledi. 
Sorunların tespiti ve çözümü 
noktasında yetkililere toplantı 
sözü veren Başkan Zorluoğlu, 
daha sonra programını 
sonlandırdı.

VAKFIKEBİR'DE YAZ KUR'AN KURSLARI
KAPANIŞ PROGRAMI DÜZENLENDİ 

akfıkebir Merkez Yeni 

VCamiinde düzenlenen 
program Cami Müezzini 

Kur'an-ı Kerimi Güzel okuma 
birincisi Hafız Muhammet Saka 
nın okuduğu Kur'an-ı Kerim 
Tilaveti ile başladı. İlçe Müftüsü 
Şükür Küçük yaptığı konuşmada 
; “Gençler bizim en 
kıymetlilerimiz, Değerli Gençler! 
Diyanet İşleri Başkanlığımızın 
her yıl yaz mevsiminde tertip 
ettiği yaz kuran kurslarına bu 
yılda yoğun ilgi ve alaka 
gösterdiniz her birinize ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum. Bu yılda 
Kur'an-ı Kerimi yüzünden 
okumayı ve temel dini bilgileri 

öğrendiniz. Bu temel bilgilere 
daha fazlasını ekleyerek bu 
alandaki eğitiminize devam 
etmenizi istiyorum. Hepinize 
teşekkür ederim camiler sizin 
için var her fırsat bulduğunuzda 
camilerimizi ve hocalarınız 
ziyaret etmenizi önemli 
buluyorum. Emek veren 
hocalarımıza siz değerli 
gençlerimize ve ailelerinize 
teşekkür ediyorum” dedi. 
Program Yaz Kur'an Kursu 
Öğrencilerinin okuduğu ilahilerle 
devam etti. Vakfıkebir İlçe 
Gençlik Koordinatörü Şenocak 
Mahalle Camii İmam Hatibi 
Davut Bayraktar yaptığı 

konuşmasında Gençlik 
koordinatörlüğünün 
faaliyetlerinden bahsetti.” Yaz 
Kur'an Kursu dönemi boyunca 
camilerimize ziyaretlerde 
bulunarak faaliyetlerimizden 
bahsettik yavrularımıza ikramda 
bulunduk. Bundan sonrası için 
faaliyetlerimiz devam edecek 
genler sizleri çok güzel 
etkinlikler bekliyor, şimdi 
açıklamıyorum sürpriz olsun” 
dedi. Merkez Yeni Camii İmam 
Hatibi Ali Uçar'ın yaptığı dua ve 
ile program sona erdi. Programa 
katılım sağlayan öğrencilere 
meyve suyu ve kek ikramında 
bulunuldu.

Vakfıkebir İlçe Müftülüğüne bağlı camiler de her yıl yaz mevsiminde yüzlerce çocuğun
Kur'an-ı Kerim ve dini bilgileri öğrendiği Yaz Kur'an Kursları kapanış programı düzenlendi.
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BÖLGE ARICILARINA
BÜYÜK DARBE!
Trabzon İli Arı Yetiştiricileri Birliği Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Aksoy, 2023 yılı bal
hasadına yönelik açıklamalarda bulunarak, arıcılara büyük bir darbe vurulduğunu dile getirdi.

VALÝ USTAOÐLU
KARADAÐ YAYLASINDA

> Sadık AYDIN 4'de> Alper Özkan KARAGÖL 4'de

Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu ve eşi hanımefendi ile birlikte Vakfıkebir ilçemizin tek
yaylası olan ve tarihi öneme sahip Karadağ Yaylasını ve Taşlıyatak göletini ziyaret etti.

0462 841 2442 0542 263 2688 www.uluduz.com.tremin@uluduz.com.tr  

YENİ SEZON

FINDIK ALIMLARIMIZ

BAŞLAMIŞTIR.
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